



# MEMO

L'unité Loge 9-11 - Local 1976 - Syndicat des Métallos  
Unit Lodge 9-11 - Local 1976 - United Steelworkers

## UPDATE GRIEF GRIEVANCE UPDATE

Veillez noter que chaque employé ayant reçu des indemnités de pause payé en 0.25h (15 minutes) au lieu du 0.33h (20 minutes) conventionnés pour les mois de septembre, octobre et novembre peuvent apporter leur slip de paie et faire rectifier.

Pour ce faire, svp envoyer copie de vos payslips à [info@ac-so.org](mailto:info@ac-so.org) ou les glisser dans une enveloppe en dessous de la porte du bureau syndical se trouvant dans la salle des casiers au 2<sup>e</sup> étage près de TB.

-----

Please be advised that all members having only been paid 0.25 (15 minutes) instead of the 0.33 (20 minutes) for the months of September, October and November can bring their payslips for those periods and have the mistakes rectified.

To do so, please send your payslips to [info@ac-so.org](mailto:info@ac-so.org) or leave them under the door of the union office on the second floor locker room near TB.

René Fortier  
25 mars 2014